

**R+T**

# daily newsletter

**Dear exhibitor of R+T digital,**

for the messages associated with your ordered package, please note the following formats, technical specifications and data transmission details to ensure the most trouble-free process possible. We prefer communication via email at [marketing@c4mice.com](mailto:marketing@c4mice.com). Thank you.

Please keep the date given by us in our email for data transmission of images and texts.

An overview of the approximate page layout of the various messages and the technical specifications for images and videos can be found on the second page of this document.

Please provide the texts in German and English due to the bilingual nature of the newsletter.

Please note that the number of characters specified for each article can only be approximately achieved if the images are in landscape format (4:3 or 16:9). Depending on the format and images in portrait format, the number of characters of the article will be reduced accordingly, because the space for the messages is predefined.

We reserve the right to shorten your texts if necessary, and to adjust them editorially according to current editorial standards (no company names in capital letters, etc.). You can expect high quality editorial experience of our team.

Since the newsletter will be designed interactively, we need the following information from you, if desired, in addition to text and image, depending on the package and content ordered:

Hyperlink to your homepage, for example [www.rt-expo.digital](http://www.rt-expo.digital)

Hyperlink to image 1, for example [www.messe-stuttgart.de/r-t/besucher/die-messe/stimmen-zur-r-t/](http://www.messe-stuttgart.de/r-t/besucher/die-messe/stimmen-zur-r-t/)

Hyperlink to picture 2, for example [www.messe-stuttgart.de/r-t/](http://www.messe-stuttgart.de/r-t/)

Hyperlink to picture 3, for example [www.messe-stuttgart.de/r-t/besucher/r-t-innovationspreis-2021/](http://www.messe-stuttgart.de/r-t/besucher/r-t-innovationspreis-2021/)

Hyperlink to the video, for example <https://youtu.be/isJVyYioB8>

Please note that we only link to secure pages.

Data transmission: Please send us your texts and images digitally only: by e-mail to our order management team at [marketing@c4mice.com](mailto:marketing@c4mice.com)

Thank you for your cooperation.

Your Newsletter Team



**R+T**

# daily newsletter

**Sehr geehrter Aussteller der R+T digital,**

für die mit ihrem bestellten Paket verbundenen Meldungen beachten Sie bitte folgende Formate, technische Angaben und Angaben zur Datenübermittlung, um einen möglichst störungsfreien Ablauf zu gewährleisten. Wir bevorzugen eine Kommunikation per Email unter [marketing@c4mice.com](mailto:marketing@c4mice.com). Danke schön.

Bitte halten Sie das von uns angegebene Datum in unserer Email zur Datenübermittlung der Bilder und Texte ein.

Eine Übersicht zum ungefähren Seitenlayout der verschiedenen Meldungen und die technischen Angaben für Bilder und Videos können der zweiten Seite dieses Dokumentes entnehmen.

Bitte liefern Sie die Texte aufgrund der Zweisprachigkeit des Newsletters in Deutsch und Englisch an.

Beachten Sie bitte, dass die je nach Artikel angegebene Zeichenzahl nur ungefähr erreicht werden kann, wenn die Bilder im Querformat (4:3 oder 16:9) vorliegen. Je nach Format und Bildern im Hochformat reduziert sich die Zeichenzahl des Artikels entsprechend, weil der Platz für die Meldungen vordefiniert ist.

Wir behalten und vor Texte von Ihnen ggf. zu kürzen, und redaktionell nach geltenden redaktionellen Standards (keine Firmennamen in Versalien, etc.) anzupassen. Qualitativ hochwertige redaktionelle Erfahrung unseres Teams dürfen Sie voraussetzen.

Da der Newsletter interaktiv gestaltet wird, brauchen wir von Ihnen wenn gewünscht, außer Text und Bild je nach bestelltem Paket und Inhalt folgende Angaben von Ihnen:

Hyperlink zu ihrer Homepage, zum Beispiel [www.rt-expo.digital](http://www.rt-expo.digital)

Hyperlink zu Bild 1, zum Beispiel [www.messe-stuttgart.de/r-t/besucher/die-messe/stimmen-zur-r-t/](http://www.messe-stuttgart.de/r-t/besucher/die-messe/stimmen-zur-r-t/)

Hyperlink zu Bild 2, zum Beispiel [www.messe-stuttgart.de/r-t/](http://www.messe-stuttgart.de/r-t/)

Hyperlink zu Bild 3, zum Beispiel [www.messe-stuttgart.de/r-t/besucher/r-t-innovationspreis-2021/](http://www.messe-stuttgart.de/r-t/besucher/r-t-innovationspreis-2021/)

Hyperlink zum Video, zum Beispiel <https://youtu.be/zRVNnhzqC58>

Bitte beachten sie, dass wir nur auf sichere Seiten verlinken.

Datenübermittlung: Bitte senden Sie uns Ihre Texte und Bilder ausschließlich digital zu: per E-Mail an unser Auftragsmanagement [marketing@c4mice.com](mailto:marketing@c4mice.com).

Vielen Dank für ihre Kooperation.

Ihr Newsletter-Team

